
 

 

 

 
Vragen ingevolge artikel 44 reglement van orde aan het College van Gedeputeerde 
Staten door Statenleden Jeffrey Oudeman en Maarten Janssens namens de CDA-
Statenfractie. 

Ontvangen:  2 november 2018 
Onderwerp:  Politieopleiding naar Zeeland 
 
 
In het nieuws verscheen recent het bericht1 dat districtschef Ronald Weydema pleit voor 
het gedeeltelijk opleiden van politieagenten in Zeeland. Het (gedeeltelijk) verplaatsen van 
de opleiding naar Zeeland zou positieve effecten kunnen hebben. Het maakt de opleiding 
immers bereikbaarder voor Zeeuwen die geïnteresseerd zijn in het politievak.  

Het korps heeft in onze provincie moeite om werkroosters rond te krijgen. Voornaamste 
reden hiervoor is het tekort aan arbeidskrachten. Eerder gaven de politievakbonden NPB 
en ACP grote zorgen te hebben over de gaten in de Zeeuwse politieroosters2. De 
operationele sterkte komt zo in het geding.  

Het CDA erkent de geschetste problematiek en ziet mogelijkheden in het organiseren 
van opleidingsmogelijkheden in Zeeland. 

Daarom heeft het CDA de volgende vragen aan het college van Gedeputeerde Staten 
(GS):  

1. Weet het College dat de districtschef van de politie Zeeland een deel van de 
opleiding naar Zeeland wil halen? 

2. Heeft het college hier contact over gehad met de districtschef of politietop? 

Zo ja, wat is de conclusie?  

3. Welke maatregelen wil het college nemen om dit te ondersteunen? 

4. Op welke manier kan deze politieopleiding volgens het college ondersteund 
worden vanuit Campus Zeeland? 
 

                                                        
1 https://www.omroepzeeland.nl/nieuws/108867/Districtschef-wil-deel-politieopleiding-naar-
Zeeland-halen  
 
2 https://www.omroepzeeland.nl/nieuws/108448/Politiebonden-zorgen-over-bezetting-in-
Zeeland 
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